

# Zertifizierte Verlässlichkeit

## *Certified reliability*

So eine Urkunde schafft Vertrauen. Am 12. Oktober 2016 erhielt die HA-BE GmbH das Bonitätszertifikat CrefoZert von Creditreform München Ganzmüller, Groher & Kollegen KG. Damit wird dem Unternehmen eine solide Bonität, finanzielle Stabilität und somit eine sehr gute Bestandsfähigkeit bescheinigt.

Die Firma HA-BE Gehäusebau GmbH erfüllte hierbei, trotz verschärfter Vorschriften, alle Kriterien in besonderem Maße. Basis der Zertifizierung ist eine professionelle Jahresabschlussanalyse durch die Creditreform Rating AG, einer BaFin-zertifizierten Tochtergesellschaft der Creditreform AG. Hierzu kommen die Daten der aktuellen Wirtschaftsauskunft sowie Einschätzungen zur aktuellen Situation und den Zukunftsperspektiven des Kandidaten, die in einer persönlichen Befragung ermittelt werden. ♦

Der aktuelle Status ist abrufbar unter [www.creditreform.de/crefozert](http://www.creditreform.de/crefozert)

*Such a certification document generates confidence. On October 12, 2016, Creditreform München Ganzmüller, Groher & Kollegen KG presented HA-BE GmbH with the CrefoZert credit rating certificate. This certificate attests to the company's solid credit standing, financial stability and thus to very good sustainability.*

*In this respect, HA-BE Gehäusebau GmbH complied with all criteria to a high degree despite aggravated requirements. The certification is based on a professional analysis of annual financial statements performed by Creditreform Rating AG, a subsidiary of Creditreform AG certified by BaFin, the German Federal Financial Supervisory Authority. This also includes the data of the current business information as well as assessments of the candidate's current situation and future perspectives, which are determined by way of a personal survey. ♦*

*The current status is accessible at [www.creditreform.de/crefozert](http://www.creditreform.de/crefozert)*

